

Referat bestyrelsesmøde 1. april

Med til mødet:

Christian Koefoed, Thomas Enni, Lone Folkmann, Cathrine Ingildsen, Susanne Møller, Kirsten Tjørnholm

Afbud fra:

Morten Andersen

Fiberbund til hal A er så godt som på vej, men vi kan ikke nå det til stævnet 11.-12. april.

Susanne gennemgik klubbens udgifter og indtægter. Vi skal skaffe nogle ekstra tusinder for at der bliver balance.

Måske skal priserne i cafeteriet justeres.

Vi skal have en arbejdsdag inden næste stævne. Det bliver fredag den 10. april klokken 18. Christian vil prøve at arrangere, at bunden i hal A bliver jævnet ud torsdag den 9. april.

Støtteforeningen var oppe at vende endnu en gang, og udregninger viste, at det økonomisk ikke kunne betale sig at have en forening med ryttere, som ikke starter stævner, men bruger faciliteterne mod et lavere kontingent. Vil man støtte økonomisk uden at ride, er det via et passivt medlemskab.

En snak om miljøet i klubben mandede ud i en beslutning om at lave et medlemsmøde. Det bliver den 19. maj.

Vandingsanlægget blev drøftet - Christian prøver at finde en løsning, så det kommer til at fungere.

Susanne kigger på sponsorkilteproblematikken til næste møde. Hun har til dette møde lavet laminerede skilte med de nye priser på undervisning og til aktivitetslister.

Næste møde 6. maj klokken 19